人生坐台球

丁世云/主编



名人赠言

H033



人生座右铭

名人赠言

1. 人一日。工一日。日将百一大幅一世界区域有一年级

喀什维吾尔文出版社 新疆青少年出版社



图书在版编目(CIP)数据

人生座右铭/丁世云编译.一喀什:喀什维吾尔文出版社; 乌鲁木齐:新疆青少年出版社,2003.8 ISBN 7-5373-1079-3

I. 人… II. 丁… III. ①格言一汇编一世界②箴言一汇编一世界 IV. H033

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2003)第 078490 号

人生座右铭 名人赠言 丁世云/编译

出版发行 喀什维吾尔文出版社 新疆青少年出版社出版 (乌鲁木齐市胜利路 100 号 邮编:830001) 新华书店经销 北京朝教印刷厂印刷 850×1168 毫米 32 开 33 印张 2005 年 3 月修订版 2005 年 3 月第 1 次印刷 印数:1-5000 册

ISBN 7-5373-1079-3 总定价:82.50元 如有印装质量问题请直接同承印厂调换

百齣中人

	目 录	
	生日赠言	
	工口相口	
老师同学		(1)
朋友情侣		(19)
父母长辈		
	节日赠言	
年 年	t en title er en er ei falle ett er ett et gegen er vie ett er e	(57)
新年		
情人节		(91)
	友谊赠言	
	久紅相口	
祝愿与赞颂		(101)
规劝与勉励		(117)
离别与抒怀		(143)

名人赠言

名人赠言

2

人生赠言

道德与修养		(163)
命运与幸福		(175)
自信与自强		(189)
宽容与博爱		(197)
	生活赠言	
かまします	育製日 王	(205)
健康与养生		
待人与接物		(223)
勤俭与淡泊		(233)
	事业赠言	
竞争与进取		(257)
创造与冒险		(265)
成功与失败		(271)
	情爱赠言	
称颂爱情·		(283)
赞美家庭 ・	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	(323)
附 录		(335)

Ming Hen Zeng Yan

快乐, 老师! 悬绘用

Substitution of the state of th

师 a teel Maria

东 华

并 的 的 MANA A TATA

teacher, it is alou-who

nall card co

To the von

每年战用的

但愿我最虔诚的祝福,带给您无比的欣慰。谨祝老师生日快乐,工作顺利。

I wish my best wishes bring you uncomp aratable happiness.

May a happy birthday and a successful career, bear teacher.

生日快乐,老师!是您用粉笔,教我懂得了开创,给予我整个大地和海洋。

Dear teacher, Happy birthday! It is your instruction with a piece of chalk that teaches me to create and gives me the whole land and sea.

老师,是您化作级级阶梯,让我踏步奋进。剪下一片云笺,也写不尽我的感激之情。敬爱的老师,生日快乐!

Dear teacher, it is you who turn to stairs for me to step forward. The small card can't hold my appreciation and affectionate.

Dear teacher, happy birthday!

每年此日此时,在我心灵深处,悄悄地怀念并祝福您,愿我的贺卡,加入祝福的行列,愿每一片美丽的花瓣,象征您闪

2

耀的希望。祝您——生日快乐!

At this time everyday and every year, I miss you and bless you silently in my deep heart. I hope my card is one part of my blessing and every petal symbolizes your glittering hope. Happy birthday to you!

老师,您的青春是美丽的,因为它似勃发的春柳,淙淙的 溪水,奔腾的浪花,滚滚向前的车轮。祝您青春长驻!祝您 生日快乐!

Dear teacher, your youth is beautiful because it is like thriving willows in spring, flowing water, roaring wave and moving wheels.

May youth be with you forever! Happy birthday to you.

当我们以挺拔的姿态和热情的双后拥抱明天空之时,我们将首先拥抱您一我们敬爱的老师那灿烂的笑容,祝福您生日快乐!

When we are embracing the sky warmly with our hands, we'll embrace the brilliant smile of our teacher at first, May you a happy birthday.

Please accept from me bathed in happiness my congratulations to you on your happy birthday. May life exhibit all its flowers that bloom in your heart.

敬爱的老师,生日快乐!愿您的青春犹如东升的朝阳, 那朝霞就是您生命的光华。

Dear tracher, happy birthday! May your youth be like a rising sun and clouds of dawn br the of your life.

老师啊,如果我是春风,定要去追回那逝去的年轮,让您的银丝变成黑发,愿您永远年轻!祝你生日快乐。

Dear teacher, if I was spring breeze, I would chase the past year rings and change you white hair into black. I wish you are young forever! Happy birthday.

今天又是一个美好的开端,幸福,愉快。青春,阳光,跟

4

名人赠言

随着您,愿这甜蜜欣喜的日子,永远属于您。

Today is a good beginning with happiness. Youth and sunshine are with you. May the sweet and beautiful time belong to you forever.

三尺教鞭,伴君岁月知多少?讲台不朽,镜时容颜老,最爱中华,展翅腾飞早。雁衔来,学子痴情,尽道吾师好。

The teacher's whip passes how many years together with you?

The platform doesn't change too much but you do. We all hope our country is prosperious earlier. The wild goose holds my love for you in the mouth.

尊敬的老师,生日快乐!花白头发,记录了您最漫长的艰辛岁月;脸上的皱纹,凝结了您呕心沥血的劳动荣光!

Dear teacher, happy birthday! your white and black hair records your hardness in those years; wrinkles in your face coagulates the glory of your industrious work!

春风化雨,霞光万道;翠草萋萋,秀木萧萧,丛林里传来

杜鹃声声:老师您好!老师生日愉快,愉快,愉快……

The spring wind is the harbinger of rain that will heralds in the sunlight at dawn and the lush growth of vegetation. Now from the woods comes the chirping of the cuckoo: How are you, my dear teacher? Happy birthday to you, to you, to you...

敬爱的老师,请收下这张生日卡,请接受学生对您的一颗心,但愿它如鲜花,给您的生活带来快慰。

Dear teacher, please accept this birthday card and my love for you. I wish the card is like a flower bringing your life with happiness.

让我为您欢笑,让我为您祝福。敬爱的老师,在您生日 的今天,我的心跟您一样欢腾,快乐。

Let me smile and bless for you. Dear teacher, today is your birthday. My heart beats happily together with yours.

Ving Ren Zeng Yan

此为试读,需要完整PDF请访问: www.ertongbook.co

名人體

名人赠言

I wish all the days of you are beautiful flowers blossoming in spring breeze. Happy birthday to you!

生日是纪念和祝福,纪念出生,也祝福新生。愿你的生日给你的生命,注入新的灵感。

Birthday is memory and blessing, memory and blessing for a baby borm. I wish your birthday brings new inspiration to your life.

Your life is a light illuminating our souls to the very end when your hair turns to white. Happy birthday to you!

May my heart be a bound of fragrant flowers blossoming in your quiet birthday, dear teacher.

敬爱的老师,您沥尽心血种得桃李满天下,风风雨雨您 自巍然,多么可贵的品质!请接受我们最诚挚的生日祝福。

Dear teacher, you have taught so many students through industrious work, I know you have valuable character during these years!

Please accept my sincere blessing to your birthday!

让我的祝福,像那清脆的风铃声,飘绕您的耳畔,留驻您 的心间,敬祝老师生日快乐!

May my blessing be around you and in your heart like clear and melodious tinkles of wind bells. Happy birthday to you!

一年中,今天是属于你的,你的生日,你的华诞,我祝贺你!这张贺卡,还有真诚的心,都是属于你的。

Today belongs to you in a year, congratulate to your birthday!

This card and a sincere heart are both yours.

老师,今天是您的生日,您用炽热的爱心点燃我们的生命之光,你用辛勤的汗水浇我们的理想之花,祝您生日快乐!

Dear teacher, today is your birthday. You kindle the light of

8

人蝎

our life with your warm heart and you foster our ideal with your sweat. Happy birthday to you!

敬爱的老师,您鬓添白发,减损韵华;您扶持千木,灌注 万花。在您生日的今天,我们祝福您愉快健康,永远年轻。

Dear teacher, your hair turns, white and your health is harmed; you have taught a lot of students in so many years. Today is your birthday, we wish you a healthy life and everlasting youth.

亲爱的老师,愿我们的心是朵朵鲜花,盛开在您的天空下,为您的生日增添一点浪漫的情调,为您的生日增添一片 美丽的光华。

Dear teacher, I wish our hearts are flowers bossoming under your sky, adding some romantic and beautiful light to your birth-day.

今天我们终于能够飞翔,是老师老您辛勤指导我们练就 一双奋飞的翅膀。在您生日之际,请接受我对您的衷心祝 福。 Today we can fly at last. It is your hardworking instruction that trained us strong wings. Please accept my blessing to you for your birthday.

我从那柔嫩的花蕊中,写出对你无限的惦念与祝福并祝生日快乐!

I write my longing for you and blessing to you in the tender flower pistil, and I wish you a happy birthday!

10

愿你年轻快乐的心,在生日这一天尽情欢畅,在生日以 后的每一天自由飞翔。祝你生日快乐!

Wish you, a youngster, are happy as possible as you can on birthday and fly freely after your birthday. Happy Birthday to you!

夜夜是灯,闪烁您晶莹而圣洁的汗水;夜夜是灯,照亮您 耕耘的土地,茁壮成长的幼苗;夜夜是灯,鸣奏您智慧和灵魂 的交响。

The light glimmers your brilliant and pure sweat; The light illuminates the field you plough and growing young plants; The light

plays the symphony of your wisdom and your soul.

在思念之中,我想起了你的生日,我谨用只字片语,表达对你的情怀,祝你拥有一个快乐的生日!

I remember it is your birthday and I am missing you. I am expressing my love for you in a few words. Happy Birthday to you!

我心灵的美酒已经溢出,为你的生日干杯!

The sweet wine in my heart spills over, let's toast for your birthdays.

送你一份礼物,表我一曲心声:年年长相知。祝你生日 快乐!

Send you a gift and it tells my heart: We are friends forever.

Happy Birthday!

摆,踏人 8 罗的青春之门, 建弦 18 岁的花军, 为你的人生抹

I sill present a cluster of rose as I've done for your birthday

every year. Iwish you a poetic life silently.

小小的礼物,珍贵的情谊,愿你喜欢,这表达我浓浓的祝福,愿甜甜蜜蜜属于你的生日,属于你所有的日子。

The little present means my valuable friendship. I wish you like it for it is my deeply blessing in my momery. May happiness be with your birthday and all the years.

16岁,火一样热情,泉一样清纯,诗一样浪漫,凤一样宜 人。祝福你,走入这花一样的季节。

The age of 16 is as enthusiastic as fire, as romantic as a poem and as pleasant as wind. Bless you at this flowerlike season.

每个星空的夜,总想乘风而去,——去寻找失落的梦,凝视身后那串串脚印,便知道自己在成长,带着几许梦幻和憧憬,踏入18岁的青春之门,让这18岁的花季,为你的人生抹一笔永恒的春韵。

I want to go with wind at every night with stars twinkling in the sky—to look for the lost dream. I know I'm growing up as I

Ming Ren Zeng Yan